

8天7晚 上海·迪士尼乐园 朱家角水乡·苏州·无锡·杭州



迪士尼乐园



朱家角水乡

第一天 吉隆坡 → 上海 ⇄ 苏州

机上用餐/晚餐

准4★ 苏州茉莉花假日酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往【中国·上海】。抵达后接送往【苏州】。夜游【观前街】——百年老店云集，苏州第一人气购物街。

第二天 苏州 ⇄ 无锡

早/午/晚餐

准4★ 无锡协信维嘉酒店或同级

游览【耦园】(含船游)——苏州古典园林，划分为东花园、西花园和中部住宅；被联合国教科文组织列入世界文化遗产。前往【无锡】。参观【灵山大佛-梵宫】(含电瓶车)——整个梵宫依山而建，糅合了中国佛教石窟艺术及传统佛教建筑元素，总面积达5万平方米，富丽堂皇，精美绝伦。灵山大佛高88米，乃是中国第二高巨型佛像。夜游【南长街古镇】自由购物。

第三天 无锡 ⇄ 杭州

早/午/晚餐

准4★ 杭州两岸国际大酒店或同级

游览【蠡湖公园】——碧水环绕搭配十二座小桥，以四季花木展现江南秀色，还有世界首座水上摩天轮“太湖之星”。午餐后前往【杭州】打卡新晋网红顶流【德寿宫】南宋临安城一处重要的宫苑遗址，宋高宗、宋孝宗曾在此居住；亦是江南园林的集大成者。

第四天 杭州

早/午/晚餐

准4★ 杭州两岸国际大酒店或同级

【船游西湖、长桥公园】——以秀丽的西湖为中心，三面云山，中涵碧水；主要景点有三秋桂子、六桥烟柳、九里云松、十里荷花、西湖十景等。【西湖新天地】、【河坊街美食街】——品尝地道美食，【G20城市阳台】夜景。

第五天 杭州 ⇄ 桐乡 ⇄ 朱家角水乡 ⇄ 上海

早/午/晚餐

准4★ 上海维也纳国际酒店或同级

前往桐乡【朱家角水乡】——上海保存最完整的水乡古镇，镇内小桥流水，古意盎然，此处保有36座古桥，每座桥上望出去的景色都别有特色，之后前往上海【城隍庙商业街】、【南京路】——品尝地道上海小吃与休闲购物；欣赏【外滩夜景】。

第六天 上海

早/午/晚餐

准4★ 上海维也纳国际酒店或同级

参观【东方明珠塔】(含悬空廊)——登上259米全透明悬空观光廊，从制高点饱览浩瀚的黄浦江景观；【老上海风情蜡像馆】——呈现旧上海的兴衰荣辱；【星巴克臻选烘焙工坊店】——全世界6间门店之一，让你体验咖啡之旅所蕴含的魔力；网红打卡地【武康路·武康大厦】；漫步于【新天地石库门】自由购物。

第七天 上海迪士尼乐园

早餐/—/—

准4★ 上海维也纳国际酒店或同级

全天游览【上海迪士尼乐园】(含门票)——无论老幼都可感受到充满创造力、冒险和刺激的乐趣！游览【奇幻童话城堡】(世界最高最大的迪士尼城堡)，探索七大各具魅力的神奇园区：【米奇大街、奇想花园、梦幻世界、探险岛、宝藏湾、明日世界和迪士尼·皮克斯玩具总动员主题园区】。

第八天 上海 → 吉隆坡

早餐/机上用餐

早餐后乘坐【磁悬浮列车】前往浦东国际机场，然后乘搭航班飞往吉隆坡，带着美好记忆抵达家园。

购物站	上海：宝树堂 桐乡：珠宝 苏州：丝绸 无锡：珍珠、茶壶 杭州：龙井茶	
指定项目	上海：船游黄浦江夜景 杭州：白塔公园 + 蒸汽小火车 苏州：城墙博物馆 + 登古城墙 无锡：清明桥 + 水弄堂	收费(人民币) 每人400元

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。
(由于是团体，所有团友务必要随团游览指定的购物站并参观，没兴趣的客人可以抱着观光为主的心态并耐心等待，以免发生冲突。
若不进站团费将有所提高，请多多包涵。)

Tour Code: 8CPVG-DS (Updated: 01-Jul-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03 2143 0288 📞 016-5500 590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500 578

KPK/LN 2041

8D7N Shanghai · Disneyland

Zhujiajiao Watertown · Suzhou · Wuxi · Hangzhou



Full-day Sightseeing of **Disneyland (included entrance)**
Enchanted Storybook Castle — The world's tallest & biggest Disney castle



Zhujiajiao Watertown

HIGHLIGHTS:

- ◆ 4★ Hotels
- ◆ **Zhujiajiao Watertown** (Venice of Shanghai)
- ◆ **Oriental Pearl Tower (included Suspended Gallery)**
- ◆ Special Meals: Gusu Cuisine, Dongpo Meat Cuisine, etc.

DAY 1 KL → Shanghai ⇄ Suzhou MOB / Dinner

4★ **Suzhou Jasmine Hotel or Similar**
 Assemble at KLIA for your flight to **Shanghai City, China**. Upon arrival, transfer to **Suzhou City**. Stroll at **Guanqian Street** — The most popular shopping street in Suzhou, with old shops of hundred years old.

DAY 2 Suzhou ⇄ Wuxi B / L / D

4★ **Veegle Sincere Hotel Wuxi or Similar**
 Visit **Coupling Garden (included boat ride)** — A classical garden in Suzhou, comprises East Garden, West Garden & Central Residence (UNESCO World Cultural Heritage Site). Transfer to **Wuxi City**. Visit **Grand Buddha at Lingshan & Vatican Palace (included buggy)** — The entire palace is built on the mountain, combining Chinese Buddhism grotto art and traditional Buddhism architecture. With a total area of 50,000 m², it is magnificent and exquisite. At 88 meters high, the Grand Buddha is the second tallest giant Buddha statue in China. Stroll at **Nanchang Street Ancient Town** for shopping.

DAY 3 Wuxi ⇄ Hangzhou B / L / D

4★ **Liang'An International Hotel or Similar**
 Visit **Lihu Park** — Crystal clear lake water with 12 small bridges, it showcases the beautiful scenery of Jiangnan throughout 4 seasons. There is also **Taihu Star**, the first water ferris wheel in the world. After lunch transfer to **Hangzhou City**. Check out the new cyberstar's spot, **Deshou Temple** — A significant old palace in Lin'An City during Southern Song Dynasty, where the emperors Song Gaozong and Song Xiaozong once lived. This is a masterpiece of Jiangnan gardens.

DAY 4 Hangzhou B / L / D

4★ **Liang'An International Hotel or Similar**
Boat ride in West Lake, Changqiao Park — With the center of the crystal-clear West Lake and the surrounding clouds of mountains. Stroll at **West Lake Xintiandi, Hefang Street Food Street** — Enjoy the authentic food and shopping. Enjoy the night views of **G20 City Balcony**.

DAY 5 Hangzhou ⇄ Tongxiang ⇄ Zhujiajiao Watertown ⇄ Shanghai B / L / D

4★ **Vienna Hotel Shanghai or Similar**
 Via **Tongxiang City**, transfer to **Zhujiajiao Watertown** — The most well-preserved ancient watertown in Shanghai. There are 36 ancient bridges in the town, with a distinctive scenery from each single bridge, hence it is well-known as "Venice of Shanghai." Proceed to **Shanghai City**. Stroll at **Chenghuang Temple Commercial Street** and **Nanjing Road** — Enjoy authentic Shanghai snacks and shopping. Enjoy the night views of the **Bund**.

DAY 6 Shanghai B / L / D

4★ **Vienna Hotel Shanghai or Similar**
 Visit **Oriental Pearl Tower (included Suspended Gallery)** — Ascending the 259-m fully transparent Suspended Sightseeing Gallery, and enjoy the magnificent views of Huangpu River from a higher ground. **Old Shanghai Wax Museum** — Present the rise and fall of the old Shanghai. **Starbucks Reserve Roastery** — One of the 6 stores in the world, allowing you to experience the magical journey of coffee. Check out the cyberstar spot, **Wukang Road** and the **Wukang Building**. Stroll at **Xintiandi Shikumen** for shopping time.

DAY 7 Shanghai Disneyland Breakfast / — / —

4★ **Vienna Hotel Shanghai or Similar**
 Full-day visiting **Shanghai Disneyland (included entrance)** — A fun experience filled with creativity, adventures and thrills for guests of all ages! Visit the **Enchanted Storybook Castle**, the tallest, biggest and most interactive of all Disney castles over the world, and explore 7 magical lands with each of their own charms: **Disneytown, Gardens of Imagination, Fantasyland, Adventure Isle, Treasure Cove, Tomorrow-land** and **Disney-Pixar Toy Story Land**.

DAY 8 Shanghai → Kuala Lumpur Breakfast / MOB

After breakfast, transfer via **Maglev Train** to Pudong International Airport for your flight to Kuala Lumpur with sweet memories.

Shoppings	Shanghai: Baoshutang Tongxiang: Jewelry Suzhou: Silk Factory Wuxi: Pearl & Teapot Hangzhou: Longjing Tea	
Compulsory Tour	Shanghai: Night view of Huangpu River with Boat Ride Hangzhou: Baita Park + Steam Train Suzhou: City Wall Museum + Ascending ancient city wall Wuxi: Qingming Bridge + Water Lane	Fee (Renminbi) RMB400 Per Pax

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. As a group, all members are required to visit the designated shopping stations together. Those who are not interested, kindly be patient and based on the mindset of sightseeing, in order to avoid any conflicts. If you do not enter the station, tour fee might be increased.

Tour Code: 8CPVG-DS (Updated: 01-Jul-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
 HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578